
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 6. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 519

Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren i 2016 skriver, som svar på

TRU alm. del spm. 171 (folketingsåret 2016-17), at hastighedsopgraderingen

mellem Ringsted og Odense blev droppet på grund af en investeringsudfor-

dring og i 2018 skriver, som svar på FIU alm. del spm. 214, at det er partierne

bag aftalen om ”En Grøn Transportpolitik”, der skal træffe beslutning i sagen,

men tilsyneladende ikke har gjort det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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